



MEDIA RELEASE

GWC Signs Sponsorship Agreement with Local Organizing Committee of Upcoming Global Football Tournaments

Doha, Qatar – 27 September 2025:

GWC, Qatar's leading logistics and supply chain solutions provider, has officially signed a sponsorship agreement with the Local Organizing Committee (LOC) of the FIFA U-17 World Cup Qatar 2025™ and the FIFA Arab Cup Qatar 2025™.

The signing ceremony took place today at Stadium 974, with the agreement formalized by His Excellency Sheikh Hamad bin Khalifa bin Ahmed Al Thani, Minister of Sports and Youth in the State of Qatar and Chairman of the LOC, and His Excellency Shaikh Abdulla bin Fahad bin Jassim bin Jaber Al Thani, Group Managing Director of GWC. The event was attended by senior officials, distinguished guests, and members of the media.

Speaking at the event, Shaikh Abdulla Bin Fahad Al Thani, Group Managing Director of GWC, expressed his pride in the partnership and emphasized the company's dedication to Qatar's sporting legacy: "On behalf of GWC, I am honored to be here today to formalize our partnership with the Local Organizing Committee. We extend our heartfelt thanks to His Excellency Sheikh Hamad bin Khalifa bin Ahmed Al Thani, Minister of Sports and Youth, and to all stakeholders who continue to make Qatar a hub for international sports excellence. This sponsorship reinforces our commitment to supporting Qatar's journey as a front runner, global leader in organizing sports while aligning with Qatar

"جي دبليو سي" توقع اتفاقية رعاية مع اللجنة المحلية المنظمة للبطولات الكروية العالمية المقبلة

الدوحة، قطر – 27 سبتمبر 2025:

وقعت شركة الخليج للمخازن (جي دبليو سي)، المزود الرائد للخدمات اللوجستية وحلول سلسلة التوريد في قطر، رسميًا اتفاقية رعاية مع اللجنة المحلية المنظمة لبطولة كأس العالم تحت 17 سنة FIFA قطر 2025™ وبطولة كأس العرب FIFA قطر 2025™.

وأقيمت مراسم التوقيع اليوم في استاد 974، حيث وقع الاتفاقية سعادة الشيخ حمد بن خليفة بن أحمد آل ثاني، وزير الرياضة والشباب ورئيس اللجنة المحلية المنظمة وسعادة الشيخ عبد الله بن فهد بن جاسم بن جبر آل ثاني، العضو المنتدب لمجموعة "جي دبليو سي". وحضر الحفل عدد من كبار المسؤولين والضيوف وممثلي وسائل الإعلام.

وفي كلمته خلال الحفل، أعرب سعادة الشيخ عبد الله بن فهد بن جاسم بن جبر آل ثاني، العضو المنتدب لمجموعة "جي دبليو سي"، عن فخره بهذه الشراكة مؤكداً التزام الشركة بدعم إرث قطر الرياضي، قائلاً: "نتوجه بجزيل الشكر إلى سعادة الشيخ حمد بن خليفة بن أحمد آل ثاني، وزير الرياضة والشباب، وإلى جميع الشركاء الذين يساهمون في تعزيز مكانة قطر كمركز عالمي لاستضافة الفعاليات الرياضية الكبرى. تعكس هذه الرعاية التزام "جي دبليو سي" بدعم مسيرة الدولة السباقة عالميًا في مجال الرياضة، بما يتماشى مع رؤية قطر الوطنية 2030. ومن خلال قيادتنا للقطاع معارسات الاستدامة، نسعى لضمان تنفيذ هذه البطولات ممارسات الاستدامة، نسعى لضمان تنفيذ هذه البطولات





MEDIA RELEASE

National Vision 2030. The partnership aims to elevate the operational delivery of these prestigious tournaments and inspire the next generation of athletes and fans."

GWC brings nearly two decades of experience in delivering end-to-end logistics services for major sporting events, including its pivotal role during the FIFA World Cup Qatar 2022™.

"With nearly two decades of experience delivering logistics for major sporting events since 2006, including our pivotal role during the FIFA World Cup Qatar 2022, GWC has consistently demonstrated its expertise in managing complex, large-scale Leveraging world-class operations. Qatar's infrastructure and our extensive global network, we are dedicated to providing seamless, end-to-end logistics solutions. Through our leadership in supply management commitment chain and sustainability, we aim to ensure these upcoming tournaments are executed with maximum efficiency and set new benchmarks for operational excellence," Shaikh Abdulla added.

GWC's involvement goes beyond operational delivery, with a strong focus on community impact, youth engagement, and localization of talent within Qatar's logistics sector.

"As we sign this agreement today, we look forward to playing our part in creating unforgettable experiences for fans, teams, and communities. Together, we will continue to elevate Qatar's position on the global sports stage," concluded Shaikh Abdulla.

المقبلة بكفاءة قصوى، ووضع معايير جديدة للتميز التشغيلي حيث تمثل هذه البطولات منصة مهمة لتعزيز تفاعل المجتمعات، وتشجيع التبادل الثقافي، وإلهام الجيل القادم من الرياضيين والقادة.".

وتتمتع "جي دبليو سي" بخبرة تمتد لما يقارب عقدين من الزمن في تقديم خدمات لوجستية متكاملة لأكبر الفعاليات الرياضية، بما في ذلك دورها المحوري خلال كأس العالم FIFA قطر 2022.™

وأضاف سعادته: "منذ عام 2006، ومع خبرة تقارب العقدين في تقديم الخدمات اللوجستية لأكبر الفعاليات الرياضية، بما في ذلك دورنا البارز في كأس العالم FIFA قطر 2022، أثبتت جي دبليو سي باستمرار قدرتها على إدارة العمليات المعقدة والواسعة النطاق بكفاءة عالية. ومن خلال الاستفادة من البنية التحتية العالمية المستوى في قطر وشبكتنا الدولية الواسعة، نحن ملتزمون بتقديم حلول لوجستية متكاملة وسلسة. كما أننا نواصل ريادتنا في إدارة سلاسل التوريد والالتزام بالاستدامة لضمان تنفيذ هذه البطولات القادمة بكفاءة قصوى ووضع معايير جديدة للتميز التشغيلي".

ويمتد دور "جي دبليو سي" إلى ما هو أبعد من العمليات التشغيلية، إذ يركز بشكل كبير على الأثر المجتمعي، ومشاركة الشباب، وتوطين الكفاءات في قطاع الخدمات اللوجستية في قطر.

واختتم سعادته قائلاً: "مع توقيعنا لهذه الاتفاقية اليوم، نتطلع إلى لعب دور فاعل في خلق تجارب لا تُنسى للجماهير والفرق والمجتمعات. وسنعمل معًا على تعزيز مكانة قطر على الساحة الرياضية العالمية".

- انتھی۔





MEDIA RELEASE

About GWC Group

Gulf Warehousing Company Q.P.S.C (GWC) is Qatar's number one logistics and supply chain solutions provider and a trusted industry leader across the GCC. Since its establishment in 2004, GWC has built a reputation for operational excellence, innovation, sustainability, and reliability. With a comprehensive regional network and advanced infrastructure, the company delivers seamless, technology-driven solutions covering warehousing, distribution, freight forwarding, transportation, and specialized logistics. GWC empowers businesses of all sizes, from entrepreneurs and SMEs to global multinationals, enabling seamless operations and sustainable growth. Notably, GWC was the first Regional Supporter and the Official Logistics Provider for the FIFA World Cup Qatar 2022™, showcasing its world-class capabilities on the global stage.

For more information, visit <u>www.gwclogistics.com</u> or follow @gwclogistics

Get in touch:

For media related inquiries, please contact us at +974 33211010 or by email at media@gwclogistics.com











نبذة عن شركة الخليج للمخازن

شركة الخليج للمخازن ش.م.ع.ق (جي دبليو سي) هي المزود الرائد للحلول اللوجستية وحلول سلاسل الإمداد في دولة قطر، كما تُعد الشركات الموثوقة والرائدة في هذا القطاع على مستوى دول مجلس التعاون الخليجي. ومنذ تأسيسها في عام 2004، اكتسبت الشركة سمعة استثنائية في مجال التميز التشغيلي والابتكار والاستدامة والاعتمادية. وبفضل شبكتها الإقليمية الشاملة ومنشآتها المتقدمة، تقدم الشركة حلولاً منقطعة النظير مدعومة بالتكنولوجيا تشمل التخزين والتوزيع وخدمات الشحن والنقل والخدمات اللوجستية المتخصصة. وتعمل "جي دبليو سي" على تمكين الشركات باختلاف أحجامها، من رواد الأعمال والشركات الصغيرة والمتوسطة إلى الشركات العالمية متعددة الجنسيات، بما يضمن تعزيز سلاسة العمليات والنمو المستدام. ومن الجدير بالذكر أن "جي دبليو سي" كانت أول داعم إقليمي والمزود اللوجيستي الرسمي لبطولة كأس العالم فيفا قطر 2022، ما مكّنها من إثبات قدراتها فائقة التطور على المسرح الدولي.

لمزيد من المعلومات، يرجى زيارة www.gwclogistics.com أو متابعة الحساب gwclogistics@

اتصل بنا:

للاستفسارات الإعلامية، يرجى الاتصال على الرقم 97433211010+ أو عبر البريد الإلكتروني <u>media@gwclogistics.com</u>











